

any amendments thereto as the Legislature or authority granting it may have reserved the right to make.

40. Banks whose charters are in accordance with the preceding Resolutions shall be relieved from paying the present tax on their circulation.

41. The Governor in Council may make regulations for carrying out the provisions contained in these resolutions, in all matters not hereinbefore provided for, and such regulations being published in the *Canada Gazette*, shall have the force of law.

42. No further amount of Dominion Notes, or of *Nova Scotia* Government Notes shall be issued beyond the amount specified in the Acts in that behalf; but those now issued may be re-issued, subject to the provision that the amount issued or re-issued shall be diminished by the amount of secured notes issued to the Banks; Provided that the arrangement for the substitution of Dominion Notes for notes of the Bank of *Montreal* instead of its own notes, may be continued, at the option of the Bank or the Government, until the expiration of the period to which the charter of the Bank is now limited; but subject to such modifications thereafter as shall place the said Bank on the same footing as other banks in regard to its right to re-issue either its own notes or those of the Dominion.

43. No private person or party, except a chartered Bank, shall issue or re-issue any bill, bond, note, check or other instrument, intending or circulate as money, or to be used as a substitute for money, for any amount whatever.

44. All Banks shall be subject to such provisions of any general winding-up Act to be passed by Parliament as may be declared to apply to Banks.

In answer to **Mr. Lawson**,

Hon. Mr. Rose said that the Dominion notes would be redeemed by each bank issuing them at its head office.

In reply to **Mr. Young**,

Hon. Mr. Rose said that each bank must redeem its notes at the capital city of the Province where the headquarters of the bank were, the redemption being in fact exactly the same as at present.

Mr. Gibbs asked if bills payable in Halifax were held by a party in Toronto, who wanted

lèges conférés par sa charte, sujet aux amendements que la législature ou l'autorité qui l'accorde pourra s'être réservé le droit d'y apporter.

40. Les Banques dont les chartes sont conformes aux résolutions précédentes seront exemptes du paiement de la taxe actuelle sur leur circulation.

41. Le Gouverneur en Conseil pourra décréter des règlements pour donner suite aux dispositions énoncées dans les présentes résolutions en tout ce qui se rattache aux sujets non prévus ci-haut, et ces règlements, après avoir été publiés dans la *Gazette du Canada* auront force de loi.

42. Il ne sera pas émis de billets du Dominion, ou de billets du Gouvernement de la *Nouvelle-Écosse*, au delà des montants spécifiés dans les actes passés à cet égard; mais ceux qui sont actuellement émis pourront l'être de nouveau, à la condition que le montant émis ou réémis sera réduit au montant des billets garantis livrés aux Banques; mais les mesures prises à l'effet de substituer les billets du Dominion à ceux de la Banque de *Montréal*, en remplacement de ces derniers, pourront rester en vigueur, à l'option de la Banque ou du Gouvernement, jusqu'à l'expiration de la charte de la Banque, cette dernière étant assujétie aux modifications subséquentes qui la placeront sur le même pied que les autres Banques relativement à son droit de réémettre ses propres billets ou ceux du Dominion.

43. Sauf les Banques incorporées, nul particulier ne pourra émettre ou réémettre de billet, bon, traite (*chèque*), ou autre effet destiné à circuler comme valeur monétaire, ou à servir de substitut aux valeurs monétaires, à quelquel montant que ce soit.

44. Toutes les Banques seront assujéties aux dispositions de tout acte général concernant la liquidation passée par le Parlement et rendu applicable aux Banques.

En réponse à **M. Lawson**,

L'honorable M. Rose déclare que les billets du Dominion seront remboursés par toutes les banques centrales qui les émettent.

En réponse à **M. Young**,

L'honorable M. Rose déclare que chaque banque doit rembourser ses billets dans la capitale provinciale où se trouvent les bureaux centraux de la banque; le remboursement se faisant de la même façon qu'à présent.

M. Gibbs veut savoir si une personne de Toronto qui détient des billets payables à Ha-